
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  9. 1. 2007 
 
Přítomni:  doc. Novák, dr. Chvátalová,  Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Moravec, doc. Hajer, doc.     
                  Eisenmann, doc. Anděl, prof. Nezbeda, ing. Lauterbach. 
 
 
1. Děkan přivítal všechny přítomné v novém roce a do roku 2007 popřál vše nejlepší. 
 
2. Děkan předal informace z kolegia rektora dne  9. 1. 2007:  

- Na MŠMT odešla žádost o dotaci na stravování studentů UJEP v Litvínově, 
- ve dnech 29. -30. 1. 2007 v budově na Hoření proběhne Seminář hodnocení kvality VŠ, 

zaměstnanci UJEP neplatí účastnický poplatek, 
- projekt prof. Nezbedy na Centrum základního výzkumu se umístil na 6. místě, 

financovány budou ale pouze první 4 projekty 
- zatím předběžná informace -UJEP na Specifický výzkum získá cca 2,7 mil. Kč, z toho 

podíl připadající na PřF bude asi  696 tis. Kč, 
- UJEP získala na rok 2007 z  FRVŠ  9 projektů  z celkově podaných 43 projektů, 
- sociální fond na UJEP se v roce 2007 nebude využívat, zatím tam není dostatek finančních 

prostředků pro přispěvky UJEP k penzijnímu pojištění zaměstnanců , 
- kvalifikační růst zaměstnanců na UJEP v roce 2006, na PřF Mgr. Marek Malý z katedry  

fyziky a Mgr. Karin Kořínková z katedry biologie získali titul Ph.D. 
 

3. Aktualizace Dlouhodobého záměru PřF na rok 2007. 
 Kolegium se zabývalo materiály k aktualizaci Dlouhodobého záměru PřF na rok 2007. Úpravy      
 textu je možno  děkanovi zasílat do 29. 1. 2007. 
 

4. Výběrové řízení. 
Na PřF proběhlo výběrové řízení na místa akademických pracovníků. Na katedru informatiky 
bylo vypsáno jedno místo za dr. Doležela, další pracovník na 100% úvazek bude placen 
z projektu ESF. Kolegium odsouhlasilo možnost přijetí dalšího pracovníka na katedru 
informatiky na částečný úvazek 30%. 

 
5. Děkan informoval o nabídce ČT, která připravuje nový magazín pro popularizaci vědy a techniky 

s názvem PORT a vyzval katedry, aby se PřF zúčastnila a prezentovala v tomto pořadu také. Je 
potřeba sepsat, kterými špičkovými obory se na fakultě zabýváme a jaké máme zajímavé 
výsledky. Návrhy, co by bylo vhodné nabídnout v rozsahu 1 odstavce s uvedením pracovníka, 
který je za daný projekt zodpovědný, včetně jeho telefonu a e-mailu pošlete elektronicky dr. 
Dvorníkové do 25. 1. 2007. Očekáváme návrhy určitě z KBi, KFy, KGe. (bod 1 lhůtníku). 

 
6.  Proděkanka Chvátalová: 

- poděkovala za návrhy na přednášky v U3V pro 2007/2008 a za podklady pro leták ke Dni 
otevřených dveří, leták byl studijním oddělením rozeslán na 120 středních škol a 
zveřejněn na webových stránkách 

- upozornila na možnost nově podávat elektronické přihlášky ke studiu, které jsou finančně 
zvýhodněny, poplatky za elektronickou přihlášku činí 400,- Kč, za klasickou 500,- Kč, 

- v přijímacím řízení  je nutné respektovat Statut UJEP, podle něhož  skládá uchazeč 
v příbuzných oborech  písemnou zkoušku z téhož předmětu  pouze jednou, 

- na střední školy byly rozeslány anketní lístky zjišťující zájem  o placené programy 
celoživotního vzdělávání vedoucí k rozšíření učitelské kvalifikace; prozatímní zájem  je 
velmi nízký a  týká se  pouze matematiky, 

- Akademickému senátu PřF byla předána žádost o vyjádření k novým studijním 
programům a oborům: Fyzika (dvouborové) - kombinované studium, Informatika 
(dvouoborové),  Biologie, Diagnostické metody ve vědě a praxi a Aplikované 
nanotechnologie - prezenční studium; žádost o schválení těchto studií bude VR PřF 
projednána v únoru,   



- bylo dohodnuto, že další termín jednání VR PřF bude v dubnu, materiály k dalším novým 
studijním oborům je proto nutné elektronicky dodat proděkance nejpozději do 20. 3. 2007, 

- do 15. 8. 2007 katedry připraví materiály k reakreditacím studijních programů N Biologie, 
N Matematika, N Geografie, podklady k předmětům pedagogicko-psychologického 
základu u PF zajistí  dr. Chvátalová, 

- do 31. 5. 2007 je nutné odevzdat proděkance materiály k reakreditaci doktorského studia 
„Fyzika“ a „Physics“, 

- na MŠMT byl zaregistrován nový studijní a zkušební řád UJEP, nový řád doktorského 
studia UJEP a nový rigorózní řád UJEP. 

 
 

7. Proděkan Balej: 
- Agendu kolem Rozvojových programů, tj. rozvojové projekty MŠMT, projekty ESF apod. 

(mimo projektů FRVŠ), převzala od pí. Podané ing. Štefaniková, 
- dne 18. 1. 2007 ve 14 hodin proběhnou oponentury Rozvojových programů,  elektronické 

prezentace zaslat do 16. 1. 2007 prorektoru Ponickému a ing. Palíkové, závěrečné zprávy 
odevzdat ing. Štefanikové do 23. 1. 2007, 

- ing. Śtefaniková připravila jednotnou  podobu obálky studijních opor a textů 
financovaných z Evropských projektů.  

 
8. Proděkan Pavlík:  

- Byly vyhlášeny projekty FRVŠ financované v roce 2007. Byly přijaty projekty prof. 
Kopky, Mgr. Přibyla, Mgr. Sedláka, Mgr. Králíka. Projekt doc. Rejnka byl přijat pod 
hlavičkou PF. 

- do 10. 1. 2007 do 12 hodin nahlásit pí Podané jaké publikace (počet, případně názvy), 
finacované z projektů a sponzorských darů  (mimo již odevzdaných návrhů skript ) vydají 
katedry v roce 2007 (bod 2 lhůtníku), 

- připravit nabídku kurzů, které jsme schopni nabídnout přijíždějícím studentům 
v angličtině, případně v češtině pro studenty ze Slovenska a Polska, a naopak připravit na 
základě nabídky zahraničních partnerských univerzit nabídku kurzů, které budeme nabízet 
a uznávat po návratu našim studentům vyjíždějícím v rámci zahraničních mobilit na  
zahraniční univerzity, 

- do 16. 1. 2007 budou na oddělení pro VaV zpracována katedrami korigovaná data 
publikační činnosti akademických pracovníků pro hodnocení pracovišť za  roky 2004 a 
2005. 

 
9. Tajemník: 

- Je možnost požádat o převod finančních prostředků z rozpočtu kateder do dalšího roku, 
nevyčerpané finanční prostředky na knihy je také možné převést do dalšího roku, 

- do konce ledna bude připraven rozpočet FRIMu a provozních prostředků kateder na rok 
2007. 

10.   Různé: 
- Prof. Nezbeda upozornil na systém sledování a zpracování publikační činnosti 

provozovaný v AV ČR, 
- Doc. Eisenmann kladně hodnotí systém OBDPro, 
- příští kolegium děkana bude 13. 2. 2007 ve 13 hodin v zasedací místnosti č. 504. 

 
 
 
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
Zapsala: Y. Jůzová 


